
Zápis z pracovní porady zastupitelstva obce Lány ze dne 2. 2. 2015 
 

Přítomni: Karel Sklenička, JUDr. Ernest Kosár, Jana Drastilová, Ing. Oldřich Polášek, 
Dagmar Krátká, Alena Hlavsová, Karel Pleiner, Ing. Ivana Píšová 
 
Omluveni: Roman Havelka, Jiří Luska, Ing. Vlastimil Hořejší  

 

1. Na minulé schůzi přišla žádost o odkoupení pozemku ve Vašírově – na starosti má JUDr. 

Kosár. Se zájemci bude projednáno na OÚ Lány a předán dopis, že obec Lány v současné 

době nemá zájem o prodej těchto pozemků.  

 

2. 12. 1. 2015 byla odeslána žádost na ČEZ Správa majetku s. r. o. o vyšetření problému 

s častými výpadky el. Proudu v části obce Lány – Vašírov. Zatím nepřišla odpověď, jak se 

bude daná situace řešit.  

 

3. MAS – ve čtvrtek 5. 2. bude pokračovat jednání MAS s Ing. Bittnerem – projednání Stanov 

MAS dle doručených připomínek. 

 
4. Žádost pana Řády o ořezání stromu na náměstí, z důvodu spadávání listí na střechu a do 

žlabů stodoly na jeho pozemku. 

 
5. Jelikož bude nově otevřena restaurace a hotel Classic, je zde otázka pořádání Lánských 

letních slavností. O termínu a možné realizaci LLS se bude jednat na další pracovní poradě.  

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: Ivana Píšová 


